



OVERLUND SKOLE

SKOLEBESTYRELSEN

Referat

MØDEDATO: 14.11.11

TID: 19.00

STED: Det nye mødelokale ved lærerværelset.

DELTAGERE:

Anne-Charlotte Eriksen, Peter Dalsgaard, Henrik Skøtt, Palle Jakobsen, Henrik Mortensen, Rasmus Petersen 8.a, Anette Dalbram, Mette Schütten, Peter Rasmussen, Thomas Smidt

Afbud:

Claus Tofte

1) Orientering ved elevrådet.

- a) Rasmus fortalte, at han havde været i kontakt med Slagter Storm, der har givet en positiv tilbagemelding vedr. levering af madordning med en højeste pris på 25 kroner. Rasmus arbejder videre på idéen.
- b) Tilbage melding på motionsdagen fra de store elever er at indholdet er for ensartet. De ønsker flere valgmuligheder.
- c) Der var en god oplevelse af ryste-sammen arrangementet i elevrådet. Der ønskes et tilsvarende arrangement næste år.
- d) God oplevelse af Åben-skole-aften. Dog var der en oplevelse af for lang tid til aftenens samlede program og der var trafikprop ved musikken.
- e) Elevrådet er glade for skolens deltagelse i skolefodbold.

2) Høring vedrørende ny ressourcetildelingsmodel til Skoleområdet.

- a) PR orienterede om forløbet omkring udarbejdelsen af en ny tildelingsmodel. Baggrunden for den nye model er, at grundtanken om inklusion, uddelegering af midler og kompetence til skolerne, samt gennemsigtighed i økonomistyringen skal være de bærende principper.
- b) Bestyrelsen drøftede værdier, udfordringer og muligheder i forslaget til den nye tildelingsmodel.
- c) Peter udarbejder et forslag til høringssvar, hvor der blandt andet udtales, at der bør være en planlagt evaluering efter et par år af, hvorvidt modellen lever op til de ønskede mål.

3) Referat fra dialogmødet med det politiske udvalg.

- a) Henrik M fortalte om dialogmødet, hvor inklusion, tildelingsmodel og kvalitetsrapport var på dagsordenen. Henrik oplevede, at vi på Overlund Skole er godt med i forhold til vores tanker, holdninger og praksis vedr. inklusion.

4) Orientering.

- a) *Indskrivning til kommende skoleår.* Peter fortalte, at indskrivningen til kommende 0. klasser starter 6. december 2011, og skolen vil arbejde ihærdigt for at sikre den digitale tilmelding.
- b) *Flere forældre ønsker at skolen påtager sig en forpligtelse i forhold til lektier i ferier, dette kan skolen ikke.* Peter fortalte om en stigende tendens, og vil orientere forældrene bredt om skolens holdning til dette.
- c) *Status på problemet med forældre, der ønsker børn fritaget fra obligatorisk undervisning på grund af deltagelse i eliteidræt.* Peter understregede, at problematikken ikke vedrører de elever, der ønskes fri i få dage for at deltage i fx



OVERLUND SKOLE

SKOLEBESTYRELSEN

Referat

MØDEDATO: 14.11.11

TID: 19.00

STED: Det nye mødelokale ved lærerværelset.

DELTAGERE:

Anne-Charlotte Eriksen, Peter Dalsgaard, Henrik Skøtt, Palle Jakobsen, Henrik Mortensen, Rasmus Petersen 8.a, Anette Dalbram, Mette Schütten, Peter Rasmussen, Thomas Smidt

Afbud:

Claus Tofte

sportsarrangementer, men udelukkende de elever, der ønskes fritaget i længere perioder af hensyn til træningen i fritiden. Anne-Charlotte fortalte, at hun havde været i kontakt med Viborg Idrætsråd, som vender tilbage, når de har drøftet problematikken.

5) Kvalitetsrapport 2011.

- a) PR orienterede om kvalitetsrapporten. Bestyrelsen stillede enkelte spørgsmål. Kvalitetsrapporten vil blive lagt på skolens hjemmeside.

6) Nyt fra skolen.

- a) Anette fortalte om den positive oplevelse i overbygningen omkring skolens deltagelse i Ekstrabladets skolefodboldturnering.
- b) Mette fortalte om forfatterbesøg på mellemtrinnet og i indskolingens
- c) TS orienterede om, at de tidligere nævnte elevskabe nu er på vej og at den første sending forventes at være stillet op inden jul. Firmaet der stiller skabene op, kontakter forældrene direkte og håndterer udlejning mv.

7) Evt.

- a) Et klasseudvalg har spurgt til om skolebestyrelsen indkalder til dialogmøde med klasseudvalgene. Der arbejdes på at lave et sådan møde i foråret 2012.
- b) Der gøres opmærksom på, at bestyrelsen jf. Skole-hjemprincippet pr. automatik deltager på 1., 4. og 7. årgang. Afdelingerne mindes om dette når møderne planlægges i foråret.
- c) Der blev spurgt til evaluering af vores fælles anvendelse af Skoleintra. Det blev besluttet at bestyrelsen vil drøfte dette på bestyrelsesmødet i januar 2012.

Referent: Thomas Smidt